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 愛的不字訣   

     

林崇智牧師                         
愛如何能解決教會中的許多問題？    林前13:4 -6
◆
  教會問題的根源是缺少愛   
因為你們仍然是屬肉體的。在你們當中既然有嫉妒紛爭，你們不還是屬肉體，照著世人的方式而行嗎？  林前3:3
你們中間的爭執和打鬥是從哪裡來的呢？不是從你們肢體中好鬥的私慾來的嗎？  雅 4:1
關於祭過偶像的食物，我們曉得我們都有知識。但知識會使人自高自大，唯有愛心能造就人。  林前8:1
甚麼事情都可以作，但不是都有益處。甚麼事情都可以作，但不是都能造就人。  林前10:23
弟兄們，你們蒙召得了自由；只是不可把這自由當作放縱情慾的機會，總要憑著愛心互相服事。  加5:13
◆
  讓愛運行在教會中   
一. 愛是不嫉妒， 
不要自私自利，也不要貪圖虛榮。 腓2:3
二. 愛是不自誇，不張狂
只要謙卑，看別人比自己強； 腓2:3
三. 愛是不作失禮的事
要以手足之愛彼此相親，用恭敬的心互相禮讓。 羅 12:10 
四.  愛是不求自己的益處
我們各人務要叫鄰舍喜悅，好讓他得到益處、得到造就。 羅 15:2
各人不要單顧自己的事，也要顧別人的事。 腓2:4
五.  愛是不輕易動怒
所以，你們在基督裡若有甚麼勸勉，有甚麼愛心的安慰，有甚麼靈裡的契通，有甚麼慈悲和憐憫；  腓2:1
六.  愛是不計較人的過犯
要互相友愛，存溫柔的心，彼此饒恕，就像　神在基督裡饒恕了你們一樣。 弗 4:32
七.  愛是不喜歡不義
一切苛刻、惱怒、暴戾、嚷鬧、毀謗，連同一切惡毒，都應當從你們中間除掉。 弗 4:31
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  The Don’ts of Love   
     



  Pastor Lum
How love can resolve the many problems of a church.  1Cor.13:4-6
◆
   The root of church problems is the lack of love    
You are still worldly. For since there is jealousy and quarreling among you, are you not worldly? Are you not acting like mere humans?    1Cor.3:3
What causes fights and quarrels among you? Don’t they come from your desires that battle within you?  Jas.4:1

Now about food sacrificed to idols: We know that “We all possess knowledge.” But knowledge puffs up while love builds up.   1Cor.8:1
“I have the right to do anything,” you say—but not everything is beneficial. “I have the right to do anything”—but not everything is constructive.  1Cor.10:23
You, my brothers and sisters, were called to be free. But do not use your freedom to indulge the flesh; rather, serve one another humbly in love.  Gal.5:13
◆
    All church ministries must be done in love
1.  Love does not envy
Do nothing out of selfish ambition or vain conceit.   Phil.2:3
2.  Love does not boast, it is not proud
Rather, in humility value others above yourselves.  Phil.2:3

3.  Love does not dishonor others
Be devoted to one another in love. Honor one another above yourselves.  Rom.12:10
4.  Love is not self-seeking
Each of us should please our neighbors for their good, to build them up.   Rom.15:2
Not looking to your own interests but each of you to the interests of the others. Phil.2:4
5.  Love is not easily angered
Therefore if you have any encouragement from being united with Christ, if any comfort from his love, if any common sharing in the Spirit, if any tenderness and compassion.    Phil.2:1
6.  Love keeps no record of wrongs
Be kind and compassionate to one another, forgiving each other, just as in Christ God forgave you.    Eph.4:32
7.  Love does not delight in evil
Get rid of all bitterness, rage and anger, brawling and slander, along with every form of malice.   Eph.4:31
